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W poniedziałek 10 lipca odbyło się pierwsze posiedzenie Zarządu Okręgu
Mazowieckiego po Nadzwyczajnym Zjeździe Delegatów, na którym jak wiadomo
Delegaci z Kół całego Mazowsza wybrali nowego Prezesa Zarządu Okręgu w osobie
Piotra Kołodziejka. Nowo wybrany Prezes, otwierając obrady, powitał przybyłych
Członków Zarządu, przedstawicieli Okręgowej Komisji Rewizyjnej oraz Pracowników
Biura. Po przegłosowaniu porządku obrad Zarząd przystąpił do pracy - a tej było
naprawdę sporo. Na wstępie na wniosek Prezesa odwołano Rzecznika Dyscyplinarnego
Zarządu Okręgu oraz dokonano zmian personalnych w Prezydium Zarządu Okręgu. Na
funkcję wiceprezesa ds. Organizacyjnych powołany został  Edward Dygudaj, a na
wiceprezesa ds. Inwestycyjno-Schroniskowych powołano Macieja Sławińskiego. Kolejno
Prezes Zarządu zawnioskował o powołanie rzecznika prasowego  w osobie Piotra
Rybickiego. Poruszane były bardzo różne tematy od zagospodarowania wód poprzez
finanse, sport, sprawy organizacyjne kół, na sprawach różnych kończąc.  Z tematów
bezpośrednio dotykających szerokie grono kolegów wędkarzy, Zarząd Okręgu z
entuzjazmem przyjął odpowiedź RZGW na nasze pismo, dotyczące ograniczenia
stosowania zanęt co było ostatnimi czasy mocno nagłaśniane w mediach
społecznościowych. Z odpowiedzi RZGW wynika jednoznacznie, że użytkownik obwodu
rybackiego, w naszym przypadku Okręg Mazowiecki PZW, może indywidualnie
podejmować decyzje o ograniczeniu stosowania zanęt,    a ponieważ Okręg póki co nie
planuje wprowadzić takowych ograniczeń nasi wędkarze mogą spać spokojnie.



  W dalszych pracach Zarząd na wniosek poszczególnych kół uzupełnił składy Komisji
Egzaminacyjnych, zatwierdził zmiany cenników w schroniskach wnioskowanych przez
koła mazowieckie oraz przeanalizował protokoły i zalecenia pokontrolne Okręgowej
Komisji Rewizyjnej powstałe na skutek przeprowadzonych kontroli w Kołach
podejmując stosowne działania. Szeroko omawiany był projekt pozyskania środków
unijnych na realizację projektu digitalizacji rejestru połowów. Ponadto Zarząd Okręgu
analizował i opiniował oferty firm branży IT, złożone w celu modernizacji, usprawnienia
i podniesienia bezpieczeństwa poczty elektronicznej oraz systemu ewidencji i zgłoszeń
zawodników na zawody okręgowe. Po więcej informacji zapraszamy na stronę okręgu
ompzw.pl gdzie w zakładce „Zarząd” można będzie niebawem szczegółowo
przeanalizować treść uchwał podjętych na zebraniu.
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